

2025 YILI TAHMİNİ BORDRO PARAMETRELERİ	
Asgari Ücret	01.01.2025 - 31.12.2025
Aylık Brüt Asgari Ücret	25.003,12
Aylık Net Asgari Ücret	21.252,65
Günlük Brüt Asgari Ücret	833,44
Saatlik Brüt Asgari Ücret	111,12
Aylık Brüt Asgari Ücret / Yeraltı İşçileri	50.006,24
Stajyer Ücreti / Çalışan Sayısı 20+ İş Yerleri	6.375,80
Stajyer Ücreti / Çalışan Sayısı 20'den Az İş Yerleri	3.187,90
Kalfa Ücreti / Mesleki Eğitim Merkezi 12. Sınıf	10.626,33
Çırak ve Aday Çırak Ücreti	6.375,80
SGK Parametreleri	
Günlük Prime Esas Kazanç Tabanı	833,44
Günlük Prime Esas Kazanç Tavanı	6.250,78
Aylık Prime Esas Kazanç Tabanı	25.003,12
Aylık Prime Esas Kazanç Tavanı	187.523,40
Çocuk Yardımı SGK İstisnası	500,06
Aile Yardımı SGK İstisnası	2500,31
Nakit Yemek Parası SGK İstisnası	197,11
Yemek Kartı SGK İstisnası	197,11
İşveren BES + Özel Sağlık S. SGK İstisnası	7.500,94
Gelir Vergisi Parametreleri	
1. Vergi Dilimi % 15	0 - 135.000
2. Vergi Dilimi % 20	135.000 - 285.000
3. Vergi Dilimi % 27	285.000 - 1.085.000
4. Vergi Dilimi % 35	1.085.000 - 3.750.000
5. Vergi Dilimi % 40	3.750.000 +
Yemek Kartı GV İstisnası	210,00
Nakit Yemek Parası GV İstisnası	210,00
Yol/Ulaşım Kartı GV İstisnası	110,00
1. Derece Engellilik İndirimi/GVK	8.600
2. Derece Engellilik İndirimi/GVK	5.000
3. Derece Engellilik İndirimi/GVK	2.100
Nakit Yemek Parası DV İstisnası	210,00
Kıdem Tazminatına Esas Ücret Tavanı	52.285,52